

## **TEKS UCAPAN**

**BRIG. JEN. DATO' PROF. DR. KAMARUDIN HUSSIN, NAIB  
CANSELOR UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS (UniMAP)  
SEMPENA PROGRAM SENAM RIA BERSAMA NAIB  
CANSELOR UniMAP SEMPENA MINGGU SUAIKENAL  
SIDANG AKADEMIK 2011/12,8 SEPTEMBER 2011.**

Bismillah Hirrahman Nirrahim

Yang Berbahagia Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal, Timbalan  
Naib Canselor UniMAP (Penyelidikan Dan Inovasi),

Yang Berbahagia Prof. Dr. Ismail Daut, Timbalan Naib  
Canselor (Penyelidikan dan Inovasi) UniMAP,

Pegawai-Pegawai Utama Universiti.

Yang Berbahagia Penolong-Penolong Naib Canselor UniMAP,

Yang Berusaha En Razli b Ahmad, Penolong Naib Canselor  
Hal Ehwal Pelajar dan Alumni UniMAP,

Dekan – Dekan Dan Ketua-Ketua Jabatan,

Barisan Urusetia Minggu Suaikenal Serta Pembantu-  
Pembantu Pelajar Minggu Suaikenal,

Dan yang dikasihi pelajar-pelajar baru Universiti Malaysia Perlis bagi sidang akademik 2011/2012.

Assalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh Dan Salam Sejahtera. Selamat Pagi, Good Morning, Kalai Vannakam, Zao Shang Hao, Saba Hunhair.

Alhamdulillah, marilah kita menadah tangan mengucap syukur kehadiran Allah S.W.T kerana hanya dengan keizinanNya, membolehkan kita untuk bersama-sama berkumpul pada pagi yang berbahagia ini dalam Program Senam Ria Bersama Naib Canselor UniMAP Sempena Minggu Suaikenal Sidang Akademik 2011/12.

**Ladies and Gentlemen,**

Para pelajar yang saya kasihi sekalian,

Mungkin ada diantara anda ada yang tertanya-tanya mengapakah Program Senam Ria Bersama Naib Canselor UniMAP ini diadakan?. Untuk pengetahuan para pelajar sekalian, UniMAP mempunyai corak dan kaedah tersendiri dalam usaha mendekatkan diri dengan pelajar-pelajar dan salah satu daripadanya ialah daripada aktiviti riadah dan senamrobik seperti ini.

Dengan adanya program senamrobik seperti ini semua warga UniMAP akan berkumpul sebagai satu keluarga dan sama-sama melakukan pergerakan-pergerakan yang bukan sahaja membantu menyegarkan badan tetapi pada masa sama menyumbang kepada kecergasan minda.

Program senamrobik seperti ini juga dijadikan sebagai program perhimpunan mingguan untuk semua staf bagi mendengar amanat dari Naib Canselor serta berkongsi maklumat mengenai kejayaan dan pelbagai perkara yang berlaku di UniMAP.

Disebabkan suasana kita dalam suasana kampus yang terletak bertaburan di seluruh negeri Perlis, program senamrobik ini dijadikan medium untuk mengumpulkan semua warga UniMAP disamping dapat mengeratkan

hubungan di antara staf. Disebabkan inilah program senamrobik ini diadakan bagi memberi peluang kepada para pelajar untuk mengenali dengan lebih rapat lagi sesama anda serta staf UniMAP yang akan anda berurusan ketika anda belajar di sini.

Para pelajar sekalian,

Saya percaya, sepanjang Minggu Suaikenal Sidang Akademik 2011/12 sejak 4 September lalu, pelbagai program yang telah disediakan oleh pihak HEPA dan Majlis Perwakilan Pelajar telah anda semua sertai, dan saya berharap agar pelajar sekalian dapat memberikan komitmen sepenuhnya sepanjang program-program ini diadakan.

Untuk pengetahuan para pelajar sekalian, program-program yang telah dirangka pihak Jabatan Hal Ehwal Pelajar dan Alumni ini bertujuan untuk membolehkan para pelajar menyesuaikan diri dengan suasana di sini selain membentuk sahsiah diri yang baik.

Para pelajar sekalian,

Misi UniMAP adalah untuk melahirkan Modal Insan Kamil Yang Menyumbang Kepada Pembangunan dan Daya Saing Industri Negara dan untuk mencapai misi tersebut, UniMAP perlu melengkapkan para graduan dalam penguasaan kemahiran asas seperti kebijaksanaan dalam berkomunikasi, pandai menjaga ketrampilan diri, berkebolehan dalam menyelesaikan masalah dan konflik serta bersedia berhadapan dengan masalah yang mendatang.

Ini adalah yang kita panggil sebagai “soft skills” yang akan memberi nilai tambah kepada para graduan. ‘Soft skills’ sangat diperlukan dalam mengharungi pasaran pekerjaan yang sentiasa berkembang untuk memenuhi kriteria yang dikehendaki pihak industri.

Para pelajar sekalian,

Kesemua kemahiran ini disemai di UniMAP menerusi aktiviti yang dikenali sebagai ‘**7 i - pillars**’, merangkumi kursus-kursus patriotik dan kenegaraan, kursus pembinaan kemahiran berkomunikasi, keusahawanan, kursus etiket, sukan lasak, lawatan ke rumah orang-orang tua, program gotong-royong di kawasan kemudahan awam dan sekolah-

sekolah, program forum ilmiah, kursus kepimpinan dan lain-lain lagi.

Kursus ini merupakan kursus wajib dan salah satu syarat utama untuk membolehkan anda bergraduat. Dalam erti kata lain, usah bermimpi untuk menggenggam segulung ijazah jika anda tidak menyempurnakan kesemua tujuh teras utama kursus ini.

Saya berharap anda tidak akan merasakan ini sebagai satu bebanan dan anda alamilah sendiri. Saya percaya, anda akan seronok melalui pengalaman ini dan akhirnya, anda pasti akan berterima kasih kepada UniMAP kerana menyediakan kursus-kursus ini untuk anda.

Saya mengharapkan kerjasama dan komitmen daripada anda semua untuk merealisasikan hasrat dan matlamat ini untuk kemajuan UniMAP yang kita sayangi ini.

Akhir kata, Saya berharap para pelajar akan sentiasa mengambil peluang yang ada dengan menggunakan segala untuk mengembangkan bakat dalam segala bidang yang diceburi. Sebelum mengakhiri ucapan, izinkan saya menyampaikan serangkap pantun:

Sekian, saya sudah dengan Wabillahitaufik walhidayah  
wassalamualaikum warahmatullahi taala wabarakatuh.